

# REFERAPROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2025-02-24

Plats: Restaurang Rustik i Karlshamn

Närvarande: Mattias Borgkvist, Markus Forsberg, Joakim Rockford, Mattias Perätalo

## 1. Öppnande av mötet

- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

## 2. Protokolljusterare

- Joakim Rochford

## 3. Inkomna skrivelser

- Bellevuefestivalen 6 september. Kommunen undrar om vi vill vara med. Inget för oss då aktiviteten ska hållas på plats för barn/ungdomar. Kommunen vill att fokus ska vara på aktivitet och inte på information.
- Vision Vägga. En träff ska hållas med föreningarna inom området, en eller två av oss ska delta. Vi har inte fått datum ännu.
- Fredrik Pålsson från redaktionsgruppen i SSDF har hört av sig och frågat om vi vill vara med på reportaget "Klubb i Fokus" i Dyk.net. (Förbundets dyktidning). Mattias B har material att delge i en intervju.

## 4. Utgående skrivelser

- Årsmöteshandlingar
  - Inbjudan - Klar ligger på hemsidan.
  - Dagordning Klar ligger på hemsidan.
  - Verksamhetsberättelse (Mattias B med flera) Väntar på input Forsberg (ekonomi) samt Mattias P (KB). Mattias P har info att skicka.
  - Verksamhetsplan (Mattias B). Mattias B gick igenom.
  - Ekonomisk plan (Markus F) Markus gick igenom planen. Behöver justera för bl.a. He 6000kr, Provtryck 4x800kr
  - Balansrapport, Resultatrapport, Verifikationslista (Markus F) Klar
  - Årsbesked (Markus F) Klar
  - Revisionsberättelse (Revisorerna) Väntar på revisorerna.
  - Valberedningens förslag till styrelse (Valberedningen) Klar. Ligger på hemsidan.
  - Propositioner. Inga förslag i år.
  - Inga inkomna motioner.

## 5. Ekonomi

- Ser ett tapp med medlemmar 2025. Framförallt dubbelanslutna. 82 medlemmar + tre stödmedlemmar i dagsläget.

## 6. *Dykning*

- Inga badvärdar i väggbadet i helgen som gick (Robert W och Sabina skulle varit där). Kanske behöver vi ha någon form av påminnelse? Vi kom fram till att det inte ska behövas. Vi lägger redan mycket tid på att administrera bemanningslistor.
- Christianstad Divers planerar dyka i Karlshamn 12/4 och 31/5. Ska vi försöka samplanera?
- Vrakdykarpensionatet v 29-30 vill dyka i Blekinge. Svårt för oss att planera in mitt i semestern och svårt att garantera ex. vrakdykning.
- Seal Divers, vill gärna följa med på båtutfärd. Vi kan bjuda in till utfärder. Gäller alla grannklubbar. Icke medlemmar betalar dock dubbel taxa.
- Vedbaek, försöker planera in även i år.
- Ståda Sverige, strandens dag 20/9. Mattias P kan inte ta det i år.
- Divers Night 1/11.

## 7. *UV-rugby*

- Sämre samarbete med Karlskronaklubben, Alpha Divers. De vill att medlemskap ska lösas. De verkar fortfarande vara med i SSDF. Vad kan vi göra för att förbättra samarbetet? Försök kontakta styrelsen i Alpha divers och se vad vi kan göra. Båda klubbarna har svårt att få ihop hela lag. Borde vara i båda klubbarnas intresse att samarbeta.
- Ev. EM i Grekland.
- Kolla intresset om UV-rugby kan utnyttja lördagstiden i slutet av säsongen eller en gång i månaden för att få bättre nyttjande.

## 8. *Fridykning*

- Svårt att få ihop en grupp där tillräckligt många är drivande. Ingen vill riktigt ta lead.

## 9. *Utbildning*

- Jerry Lilja ev Trestjärnig instruktör 2026. Planerar trestjärnig kurs i år, ev. enstjärnig.
- Mattias P, Trimix gasblender instruktör, hålla tvåstjärnig kurs i år

## 10. *Kompressorboden*

- Ny strobe har kommit och är på plats i KB. Batteriet är laddat.
- Förstasteg + slang till Booster inköpt.
- Syrgasfett inköpt.
- Ny dykflagga till Moby inköpt.
- Vi har koll på 8 nycklar till Moby. Janne och Mattias P har var sin. Lamberg ska återlämna sin och då har vi 6 nycklar som ska förvaras i Styrelsens skåp. Vi har haft 10 från början och vet ej var de två som saknas är.

## 11. *Båtarna*

- 3000kr i budget för service och underhåll av Moby Dick.

## 12. *Hemsida*

- Mattias B ska lägga upp angående prova på dyk.

13. *Trivsel*

- Många trivselaktiviteter under våren. Servicekursen, föreläsning SSDF, filmvisning, besök marinbasen, besök Blekinge museum.

14. *Åtgärds punkter*

**Mattias B**

250123: Förbereda årsmöteshandlingar (**Pågående**)

250224: Lagg upp info om prova-på, på hemsidan.

**Markus**

220913: Upprätta lista på vilka som har nycklar till Moby.

240924: Samla in nycklarna till Moby för förvaring i styrelsens skåp.

250123 Kolla med Niklas Sandgren om vi kan flytta ekolodet till babordssidan.

250123 Förbereda årsmöteshandlingar ekonomi (**Pågående**).

**Mattias P**

241114: Reparera ekolodsfäste.

**Joakim**

241114: Köp in en låsbar låda för klubbens utrustning i Vägga.

15. *Övrigt*

- Vi beslutade att bjuda på smörgåstårta på årsmötet. Mattias B beställer, Mattias P hämtar.

16. *Nästa möte*

- Årsmötet 27/3

17. *Avslutande av mötet*

- Ordförande avslutade dagens möte.

.....  
Mattias Borgkvist  
Ordförande

.....  
Mattias Perätalo  
Sekreterare

.....  
Joakim Rochford  
Justerare